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SNBK Varvsmötesprotokoll 

Söndag den 3 juni 2012 

Klubbstugan 

 
§1.  Mötets öppnande och godkännande av dagordning. 

 
Claes Backlund hälsade alla välkomna. Dagordningen lästes upp och godkändes. 

 

§2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

 
Claes Backlund och Stefan Norberg valdes till ordförande resp. sekreterare för mötet. 
 

§3. Val av justeringsmän, tillika rösträknare. 

 
Till justeringsmän och rösträknare valdes Gert Svalberg och Per-Inge Södergren. 

 

§4. Upprop av närvarande medlemmar. 

 
Närvarolista cirkulerade. Se bilaga 1. 

 

§5. Genomgång av föregående protokoll. 

 
Inget i föregående protokoll krävde uppföljning nu. 

 

§6. Genomgång av arbetsgrupper. Redovisning av resp. grupp om det 

som är på gång, framtida arbeten samt investeringsbehov. 

 
Varvsfogde, Ingvar Gävert: Vårt hamndjup är ett bekymmer. Flytta bryggorna, bygga en pir 

är exempel på tänkbara lösningar. Ett lokalt sjökort ska produceras för att förtydliga 

seglingsdjupen. 

En digital karta över varvsområdet håller också på att tas fram. Personer med information om 

t.ex. elkablar ombeds kontakta Ingvar.  

Skyltar, 3 st stora och 10 små, som upplyser om att varvet är kameraövervakat ska sättas upp. 

Tillstånd för kameror + ev. inköp av sådana kommer senare. 

Erik Solberg påpekar att grinden stått öppen någon natt. För att höja säkerheten mot inbrott 

måste alla som lämnar området låsa grinden om man inte är säker på att fler medlemmar är 

kvar på området. 

Utvecklingsgruppen, Lars-Jerker Molin: Lars-Jerker saknades på mötet. 

Göran Schill vill ha ett beslut från styrelsen om lyftvikt på en ny travers. 

Investeringskostnaden uppgår till c:a 7500 kr per varvsmedlem. En höjning av nuvarande 

lyfthöjd med c:a 1,5 m går att ordna med en ny travers. 

Curt Ellqvist redovisade vilka båtar som överskrider nuvarande maxgräns på 10 ton. Det är 

drygt 10 båtar i klubben som har en angiven vikt över 9 ton (lyftoket väger 1 ton). Dessutom 

finns ytterliggare c:a 10 stora båtar där ägarna inte har lämnat någon viktuppgift.  

Samtliga av dessa båtar, utom en, lyfts dock av nuvarande travers då maxvikten är angiven till 

10 ton ± 20 %. 
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Oavsett om traversen byts ut eller inte behöver stativet och pelarna blästras och målas. 

Om/när traversen går sönder kan båtarna tillfälligt lyftas med hjälp av en mobilkran. Detta 

förutsätter då att kranföraren vågar köra över vägtrumman. 

Mötet beslutar att styrelsen får i uppdrag att utforma och skicka ut en enkät där 

varvsmedlemmarna får tycka till om traversen ska bytas ut eller inte. Svaren får sedan vara 

vägledande i frågan. 

Mark & Bygg, Kjell-Åke Åström: Förstärkning av hamnbassängen är nu klar. Infarten till 

traversen bör också förstärkas. Greger Örjestål på kommunen har bytt tjänst. Han skulle se till 

att någon annan tar över frågan om en ny vägtrumma. En lösning där två plasttrummor 

ersätter nuvarande plåttrumma kan ev. komma under året. 

El, Lars Iwefors: Lars eller någon annan ur Elgruppen deltog ej på mötet. 

VVS, Roger Persson: Inga stora utgifter är att vänta den närmaste tiden. Eftersatt underhåll 

gör dock att reparationsbehov kommer att uppstå på några års sikt. 

Mek, Jörgen Croné: Inget att rapportera. 

Traktor, Gert Svalberg: Den gamla fungerar fortfarande bra och det är svårt att välja en ny 

modell för rimliga pengar.  

Alla varvsmedlemmar har betalt 500 kr till en traktorfond. 15 personer har dessutom betalt 

ytterliggare 500 kr. De övriga 60 personerna kommer att faktureras efter sommaren, säger 

Tony. Mötet tycker också att det inte ska vara en specifik traktorfond, utan en mer allmän 

investeringsfond. 

Mastkran, Ulf Edström: OK! 

Dieseltank, Ulf Björk: OK! 

Y-bom, Erik Fromell: OK! 

Följebåt/Motor, Fredrik Röstberg: Klarar sig med de tre sjösatta Ranorna. Den fjärde har 

dåligt skrov. Bensintankar inkl slangar behöver ersättas. Det kommer att kosta några tusen. En 

c:a 5-6 hk motor med separat oljetank eller ännu hellre fyrtaktsmotor saknas. Hör av dig till 

Fredrik om du känner till någon. 

Jollebryggan, Lars Melander: Ett hål i bryggan måste täckas. Olycksrisk! 

Brygg & Boj, Christer Johansson: Ett fäste måste åtgärdas. En del brädor behöver bytas ut. 

Inoljning diskuterades, det finns olika åsikter om det. Eluttagen bör åtgärdas. Just nu är 

bryggorna ojämnt belastade. Christer ber några flytta över sina båtar på motsatt sida av 

bryggan för mindre påfrestningar. 

Miljö, Per Wiklund: Deltog ej på mötet. Sopcontainern är helt full med delvis felaktigt 

material. Endast brännbara sopor får lämnas där. Kostnaden för straffavgift kan bli hög. 

Beslutades därför att ett arbetslag på höstens arbetsdagar får till uppgift att sortera ur 

containern. Därefter tas containern bort. 

 

Samtliga arbetsgrupper ombeds bedöma kommande kostnader på kort och lång sikt. Skicka 

förslaget till Claes snarast. 

En komplett sammanställning från arbetsgrupperna bifogas nästa varvsmötesprotokoll. 

 

§7. Plikter: Vakt, gräsklippning, arbetsdagar. 

 
Årets vaktlista är utsänd. 

Claes får i uppgift att göra en gräsklippningslista för hela varvet då nuvarande system bara 

delvis fungerar. 

Datum för höstens arbetsdagar kommer att beslutas av styrelsen. Det blir en lördag samt en 

söndag två veckor senare, då ett varvsmöte kommer att avsluta den dagen. 
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§8. Budget. 

 
Tony berättar att fordringarna som vid årsskiftet var närmare 200.000 kr nu är nere på c:a 

10.000 kr. Resultat och balansrapport per 5 juni i bilaga 2. 

 

§9. Val av funktionärer. 

 
Arbetsgrupperna ombeds höra av sig om det uppstår personalbrist. 

 

§10.  Övriga frågor. 

 
En A-medlem är skyldig klubben pengar.  

- Hur ska det hanteras? 

Det finns inhyrda båtar som aldrig rörs. Om det i framtiden upplevs som ett problem, kan en 

höjning av avgifter för sommarplats avhjälpa detta. 

Motionen från Ingemar Sjöö om differentierade avgifter beroende på båtstorlek slås ihop med 

traversfrågan i den ovan nämnda enkäten. Enkäten kommer att skickas ut efter styrelsemötet 

V23. 

 

§11. Mötets avslutande. 

 
Claes tackar för visat intresse och avslutar därmed mötet. 
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